

## Malin Holster Walther PDP / PPQ Q5 / Q4 + Surefire X300U-A/B - Black - Right



## Attributes

- Name: BGS Malin Holster Walther PDP / PPQ Q5 / Q4 + Surefire X300U-A/B - Black - Right
- Manufacturer: BGS
- Product no.: BRD525025
- Mfr. No.:
- Color: black
- Hand (RH LH): Right
- Make: Walther
- Model: PDP/PPQ Q5/Q4 + Surefire X300U-A/B
- Delivery weight: 0.1kg
- Shipping height: 40mm
- Shipping width: 70mm
- Shipping length: 150mm

# Table of Contents

- [Startpage](#)
- [Deutsch: Sicherheitshinweise für das BGS Malin Holster Walther PDP / PPQ Q5 / Q4 + Surefire X300UA/B](#)
- [English: BGS Malin Holster Walther PDP / PPQ Q5 / Q4 + Surefire X300UA/B Safety Instruction Guide](#)

# Sicherheitshinweise für das BGS Malin Holster Walther PDP / PPQ Q5 / Q4 + Surefire X300UA/B

## Einführung

Willkommen zum Sicherheitshinweis für das BGS Malin Holster. Dieses Holster wurde entwickelt, um eine sichere und benutzerfreundliche Aufbewahrung für Ihre Walther PDP oder PPQ Q5/Q4 zusammen mit einem Surefire X300UA/B zu bieten. Bitte lesen Sie diese Anleitung sorgfältig durch, um die Sicherheit und die ordnungsgemäße Verwendung des Produkts zu gewährleisten.

## Allgemeine Sicherheitsrichtlinien

- Überprüfe das Holster regelmäßig auf Risse, Abnutzung oder andere Schäden, die die Sicherheit beeinträchtigen könnten.
- Bewahre das Holster außerhalb der Reichweite von Kindern auf.
- Verwende das Holster nur für die vorgesehenen Waffenmodelle, um Sicherheitsrisiken zu vermeiden.
- Achte darauf, dass die Waffe vor dem Einlegen in das Holster entladen ist.
- Halte das Holster und die Waffe sauber und frei von Schmutz oder Ablagerungen.

## Spezifische Sicherheitsvorkehrungen für die Verwendung

- Stelle sicher, dass das Holster richtig sitzt, bevor du die Waffe einlegst.
- Überprüfe die Retentionsschrauben regelmäßig und passe sie gegebenenfalls an, um eine sichere Passform zu gewährleisten.
- Vermeide es, das Holster mit einer Waffe zu verwenden, die nicht für dieses Modell ausgelegt ist.
- Sei vorsichtig beim Ziehen der Waffe aus dem Holster, um Verletzungen zu vermeiden.
- Achte darauf, dass das Holster nicht in der Nähe von Hitzequellen oder offenen Flammen gelagert wird.

## Anweisungen zur Installation und Verwendung

### 1. Installation des Holsters:

- Befestige das Holster an deinem Gürtel oder einem geeigneten Tragesystem.
- Stelle sicher, dass die Montage sicher und stabil ist.

### 2. Verwendung des Holsters:

- Lege die entladene Waffe vorsichtig in das Holster.
- Stelle sicher, dass die Waffe vollständig im Holster sitzt und sicher gehalten wird.
- Überprüfe die Retentionseinstellungen, um sicherzustellen, dass die Waffe nicht herausfällt, aber dennoch leicht zugänglich ist.

### 3. Anpassung der Retention:

- Nutze die zwei Schrauben an der Vorderseite des Holsters, um die Haltekraft nach deinen Bedürfnissen anzupassen.
- Teste die Retention, indem du die Waffe sanft aus dem Holster ziehst und sicherstellst, dass sie nicht zu locker sitzt.

## Entsorgungsanweisungen

- Entsorge das Holster gemäß den örtlichen Vorschriften für Kunststoffabfälle.
- Wenn das Holster beschädigt ist oder nicht mehr verwendet werden kann, stelle sicher, dass es sicher entsorgt wird, um Verletzungen zu vermeiden.

## Kontaktinformation für weitere Unterstützung

Für Sicherheitsanfragen oder weitere Informationen zu diesem Produkt wende dich bitte an den Hersteller oder den Einzelhändler, bei dem du das Holster gekauft hast.

Bitte befolge diese Sicherheitsanweisungen sorgfältig, um die sichere Verwendung deines BGS Malin Holsters zu gewährleisten. Deine Sicherheit hat oberste Priorität.

# BGS Malin Holster Walther PDP / PPQ Q5 / Q4 + Surefire X300UA/B Safety Instruction Guide

## Introduction

Thank you for choosing the BGS Malin Holster for your Walther PDP / PPQ Q5 / Q4 with Surefire X300UA/B. This guide provides essential safety instructions and guidelines to ensure the safe use and maintenance of your holster. Please read this document carefully before using the product.

## General Safety Guidelines

- Ensure the holster is compatible with your firearm model before use.
- Always handle firearms with care and follow all local laws and regulations regarding firearm safety.
- Keep the holster and firearm out of reach of children and unauthorized users.
- Regularly inspect the holster for signs of wear or damage. Do not use if any damage is found.
- Store the holster in a cool, dry place away from direct sunlight to prevent material degradation.

## Specific Safety Precautions for Use

- Before inserting the firearm into the holster, ensure the firearm is unloaded.
- Always ensure the firearm is secured in the holster to prevent accidental discharge.
- When drawing the firearm from the holster, do so in a controlled manner, pointing the muzzle in a safe direction.
- Avoid using the holster while engaging in activities that may cause excessive movement or impact, which could dislodge the firearm.
- Do not modify the holster in any way, as this may compromise safety and functionality.

## Instructions for Installation and Usage

### 1. Installation:

- Attach the holster to your preferred belt or mounting system according to the manufacturer's instructions.
- Ensure that the holster is securely fastened and does not move excessively when adjusted.

### 2. Usage:

- To insert the firearm:
  - Ensure the firearm is unloaded.
  - With the muzzle pointing away from your body, slide the firearm into the holster until it is fully seated.
- To draw the firearm:
  - Grip the holster with one hand to stabilize it.
  - Use the other hand to draw the firearm smoothly and quickly, ensuring the muzzle remains pointed in a safe direction.

## Disposal Instructions

- Dispose of the holster in accordance with local waste management regulations.
- If the holster is damaged beyond use, consider recycling materials if possible. Check with local recycling centers for guidelines.

## Contact Information for Further Support

For any questions or concerns regarding the BGS Malin Holster, please refer to the manufacturer's website or contact their customer service for support.

## Conclusion

By following these safety instructions, you can ensure the safe and effective use of your BGS Malin Holster for the Walther PDP / PPQ Q5 / Q4 with Surefire X300UA/B. Always prioritize safety and responsible firearm handling. Thank you for your attention to these important guidelines.